
Saltsjöbaden 2020-11-02  

 

Kära medlemmar, 

Som ni säkert känner till så har coronaläget förvärrats i Sverige och styrelsen känner sig 

nödgad att skjuta upp den extra föreningsstämma som vi kallade till den 7/11. 

Det känns väldigt tråkigt att behöva göra det men vi vill inte riskera någons hälsa och inte 

heller den demokratiska processen. Självklart respekterar vi också de rekommendationer 

som gäller för närvarande. Det finns en begränsning på 50 personer och våra stämmor 

brukar samla ungefär 100 personer. 

En viktig komponent i en stämma är att medlemmarna kan ta till sig andras synpunkter och 

att dessa kan påverka hur man röstar. Detta är inte möjligt om man inte har möjlighet att 

närvara och höra andra.  

Om medlemmar avstår från deltagande pga. restriktionerna och riskerna skadas den 

demokratiska processen. 

Det är av denna anledning som poströstning enbart inte är ett alternativ. 

De restriktioner som regeringen meddelade kan mycket väl också gälla fram till den ordinarie 

årsstämman. Vi vill därför gärna höra från er om hur ni skulle förhålla er till en fullt digital 

extrastämma/årsstämma. Hör gärna av er med synpunkter genom att svara på detta e-mail. 

Det skulle också vara värdefullt om ni medlemmar delade med er av era tankar om det 

förslag till hangar som vi skulle ha debatterat den 7/11.  Gör gärna det genom att lägga ett 

mail till styrelsen@saltsjobadensbatklubb.se. Observera att era synpunkter INTE kommer 

betraktas som en röst utan ge oss en samlad bild av vad ni tycker och kanske möjlighet att 

förbättra den information som redan skickats ut inför nästa föreningsstämma. 

 

Vänliga hälsningar, 

/Styrelsen, SBK 


